
Představenstvo České stomatologické komory 
 
 
 Vážený pane prezidente, 
 
 Vaše sdělení novinářům pro Zdravé zprávy.cz a jiným médiím (dle mnou dotázaného 
novináře šlo o Vámi osobně podané informace z tiskové konference ČSK o dostupnosti 
stomatologické péče v ČR dne 17. 5. 2023) o nejdražší ortodontické péči v Evropě, ideálu 
levných neviditelných rovnátek a zejména o nepotřebě ortodontistů do konce života studovat 
na základě jedné státní atestace z ortodoncie, mě natolik hluboce osobně ranila a profesně 
urazila, že nemohu jinak, než zcela pozastavit jakoukoliv svou dobrovolnou aktivitu a 
spolupráci s centrální Českou stomatologickou komorou. 
Jde o mé osobní rozhodnutí, jakožto řadového specialisty v ortodoncii v pohraničí, který žije 
svou prací a věnuje se svým pacientům, studiu svého oboru i cenové otázce své práce s 
úsilím a pokorou, o které nemáte ani ponětí. 
Ve výboru ČOS již pracuji jen ve smyslu předávání agendy, nicméně na rozdíl od Vás 
nepovažuji 6 let mého působení v čele ČOS ve směru k centrální ČSK a zejména k Vám jako 
prezidentovi ČSK za nikterak úspěšné. Opakujete jen stále stejná slova, jaká jste říkal na 
našem prvním setkání v roce 2017, navzdory množství předložených dokumentů, odborných 
článků, ročenek, argumentů, historických konotací, otevřených dopisů, evropských a 
světových giudelines... Veškerá snaha, abyste se na obor ortodoncie podíval globálně, 
kriticky a otevřeně, to jest jinak, než jen ze subjektivního pohledu německých nespecialistů a 
fóliového byznysu, byla zbytečná. Vy pravdu nehledáte, Vy jste ji již jednou provždy našel. I 
společné prohlášení ČOS a ČSK z loňského roku je pro Vás dnes už jen cár papíru. Nemám 
již žádnou důvěru v nestrannost a činnost ČSK pod Vaším vedením. 
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